
 

 
Funder-Kragelund Skole  
Skolebestyrelsesmøde  
 
Dagsorden: Tirsdag den 30. november 2021 kl. 17.00-20.00 
i mødelokalet på afdeling Funder.  
Der serveres smørrebrød under mødet. 
 
 

Ordstyrer: Anja Andersen 
Referent: Casper Zimmermann   
  
Deltagere:  
 
 
Afbud; Malene, Lise, Marie-Louise 
 
  
O: Orientering 
D: Debat 
B: Beslutning 

 
 
 
 
Dagsorden:  

17.00-17.05 1. Godkendelse af dagsorden (B) 
Beslutning  Dagsorden er godkendt. 

 
 

17.05-17.10 2. Godkendelse af referat fra sidste møde  (B) 
Beslutning  Referatet er godkendt 

 
 

17.10-17.30 3. Meddelelser (O)  
 
Formand/næstformand:  
 
Tilbagemelding fra dialogmødet  
Mødet blev afholdt på ungdomsskolen. 



Det var et anderledes møde end når vi normalt holder dialogmøder 
Gode oplæg fra tre skoler  
Thorning – fokus på læseindsats 
Balle – fokus på fritidsdelen 
Funder-Kragelund skole – fokus på fritidsdelen.  
 
Yderligere var der fem forskellige oplæg, hvor bestyrelsesformænd/skoleleder 
havde mulighed for,  at gå rundt og samle inspiration.  
Der var bl.a. fokus på inklusion, fritidsdelen i Silkeborg kommune og 
byggeprocesser mm.  
 
Ny udvalgsformand  for Børne- og Ungevalget bliver Gitte villumsen, vil være 
tovholder for dialogforummet fremover. 
 
Kommunalvalget har medført, at der kommer nogle ændringer af medlemmerne i 
dialogforum.  
Næste dialogforumsmøde er i marts måned.  
 
Der har været afholdt bestyrelseskursus. 
God og lærerig aften, det kunne have været godt, at alle fra bestyrelsen havde 
deltaget i forhold til de fælles drøftelser der var under mødet.  Evt. en 
ledelsesrepræsentant også kunne være deltagende, Charlotte var desværre 
forhindret den pågældende dato.  
Der var fokus på økonomi - det var generelt et fokus på hvordan bestyrelsen kan 
være med til at føre tilsyn med skolen.  
 
Orientering fra ledelsen: 
Ansættelsesudvalget besluttede at lade den pædagogiske leder til udskolingen gå i 
genopslag for at tiltrække en bredere ansøgerfelt. Opslaget har nu dato frem til 8. 
januar med tiltrædels 1.  marts.  
Der vil være ansættelsessamtaler d. 17 og d. 24 januar.  
Charlotte vil indkalde medlemmerne, der skal deltage til samtalerne.  
 
Charlotte og Casper orienterede om indkøb af bus til SFO’en, som 
skolebestyrelsen bakkede op om.  
 
Nyt fra administrationen  
Helle er tilbage i administrationen efter juleferien og Helle har ønsket at gå ned i 
tid og arbejder derfor fremarettet 4 dage om ugen.  
 
 
Konkurrencen om navn og logo i januar – opstart med eleverne  
Elevrådet vil være en del af dommerkometen. 
Fablab-tovholderne skal være med til at sætte processen i gang om nyt navn og 
logo til skolen.  
D. 26. jan. vil konkurrencen starte op.  
 



Medarbejderrepræsentatener: 
Kunne det være en mulighed, at ligge en oversigt ind på hjemmesiden af alle 
medarbejdere og hvilke afdelinger de tilhører.  
 
 
Elevrepræsentanter:  
Eleverne ønsker at lave flere hyggeområder på skolens område. 
Elevrådet har sørget for, at få en sofa i udskolingen, som bruges i hyggeområdet.  
Elevrådet har en økonmisk ramme på 5000kr i hver afdeling. 
Der skal laves en ansøgning, når der ønskes noget købt.  
 
Eleverne har et stort ønske om en  madordning på skolen. Der er nogle elever, der 
desværre ikke får spist i løbet af skoledagen. De medbringer ikke mad.  
Elevrådet kunne måske ønske et køleskabsordning.  
 
Elevrådet skal have et punkt på næste skolebestyrelsesmøde – Bestyrelsen vil 
gerne have en tilbagemelding omkring elevpauserne.  
 
Bestyrelsesmedlemmer  
Orientering: Der har været to elever fra 5. årgang til DM i skoleskydning, som har 
klaret det rigtig godt, med en flot 10. plads.  
 
 
 

17.30-18.30 (O/B) 
 
Opstart af gruppearbejde med fokus på principperne - forsat fra sidste møde 
 
Charlotte giver en intro til arbejdet og vi laver en samlet opfølgning efter 1 times 
gruppearbejde.   
 
Der er blevet tilføjet følgende til Funder-Kragelunds politikker:  
Bevægelsespolitikken 
Guide til forældrerådets rolle 
Kommunikation.  
 
Tor laver et overblik over hvilke politikker Funder-Kragelund skole har. 
 
Tor har overblikket klar til skolebestyrelsesmødet d. 16. december.  

 
  

 
Beslutning   

 
 

18.30-19.00 Smørrebrød  
 
 



 
19.00-19.15  Tema til årberetsningsmødet – drøftelse af tema og længde på mødet  

I skole og forældre henvises der til, at der udarbejdes en årberetning, over alle 
de ting og handlinger en skole har gennemført i løbet af et år.  
 
Det foreslås, at Charlotte prøver at undersøge om vi kan lave et arrangement, 
hvor der kan komme en oplægsholder med et godt oplæg til debat.  
Forslag fra bestyrelsen: Det undersøges om oplægsholder Sofie Mønster kan 
komme. (Oplæg om det gode forældresamarbejde)  

 
Casper Zimmermann vil undersøge, hvad et oplæg med Rasmus Alenkær koster 
og om han har mulighed for at deltage?  
 

Beslutning   
19.15-19.40 (O) 

 
Byggeproces 

- Flytning til pavillionerne  
- Byggebox  
- Afprøvninger 

 
Der bliver nu godt 4 måneders forsinkelse på byggeriet. Dermed venter vi med at 
lave flytningen til pavillionerne før end til sommerferien i stedet for marts måned.  
Der bliver opsat en byggeboks på skolens område, hvor lokalsamfundet kan følge 
med i byggeriet. Opstillingen bliver i foråret 2022. Placeringen bliver lige ude foran 
administrationsbygningen. 
Byggeboxen (2. stik)  vil  også kunne anvendes som en integreret del af 
undervisningen.  
 
Der er  også afsat midler til, at der skal laves afprøvninger af læringsmøbler i de 
forskeliige afdelinger.  
Charlotte gennemgik tidsplanen for bestyrelsen  

 
 
 

Beslutning   
19.40-19.45   (O) 

Ansættelse af nyt personale skole og fritidsdel: 
Der er belevet ansat to pædagoger til afdeling Funder  
En pædagog til indskolingen og SFO på afdeling Funder og en pædagog til 
mellemtrinnet og klubben.  
 

19.45-19.50 
 
 
 
 

(O) Vi skal have lavet en aftale om fordelingen af suppleanter til bestyrelsen.  
 
Nr. 1, 2 … og skal de deltage i møderne fra januar 
 
Stine Rye Isager 



 
Beslutning 

Jacob Østergaard Hansen 
Louise Christensen 
 
En suppleant deltager på hver skolebestyrelsesmøde.  
 
Der er blevet trukket lod mellem de tre kandidater. 
Suppleanterne blev fordelt efter nedenstående liste:  

1. Jacob Østergaard Hansen  
2. Stine Rye Isager 
3. Louise Christensen  
4.  

19.50-20.00  Evt.  
 
 

 
  


